
Rada Miasta Wisła

Protokół nr XIV/2020
Sesja w dniu 30 stycznia 2020
Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Roman Cieślar
2. Stanisław Cieślar
3. Barbara Kędzior
4. Alicja Pilch
5. Tadeusz Pilch
6. Zdzisław Pilch
7. Piotr Pinkas
8. Janusz Podżorski
9. Piotr Polok
10. Rafał Skurzok
11. Jan Szalbot
12. Andrzej Szalbót
13. Bronisław Szalbót
14. Sławomir Wantulok
15. Mirosław Wójcik
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski rozpoczął obrady od powitania wszystkich 
przybyłych, stwierdził qvorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i otworzył XIV 
Sesję Rady Miasta Wisła.

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).

Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8k 
następującego projektu uchwały:  zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła 
z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 
inwestycji służących ochronie powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w budynkach 
mieszkalnych na terenie Miasta Wisła

Głosowano w sprawie:
zmiany porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
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Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 19 grudnia 2019 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 19 grudnia 2019 r. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

4. Wystąpienie zaproszonych gości.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że nikt z zaproszonych gości się 
nie zjawił i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła.

Radni zadawali pytania a odpowiedzi udzielał Burmistrz Miasta Tomasz Bujok. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji.
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Bronisław Szalbót odczytał sprawozdanie. Radny 
Tadeusz Pilch zapytał o spotkanie komisji z odśnieżającymi. Przewodniczący komisji bliżej wyjaśnił 
temat spotkania. Następnie do odśnieżania odniósł się również Burmistrz Miasta Tomasz Bujok. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Socjalnych Alicja Pilch odczytała sprawozdanie, 
które stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta Rafał Skurzok odczytał 
sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 6 do protokołu
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Szalbót odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 
7 do protokołu.
Przewodniczący Komisji Kultury, Turystyki Promocji i sportu Sławomir Wantulok odczytał 
sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Wójcik odczytał sprawozdanie. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr  9 do protokołu.
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7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski odczytał sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.

8. Podjęcie następujących uchwał:

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła
Skarbnik Miasta Damian Cieślar omówił autopoprawki.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
PRZECIW (1)
Jan Szalbot
Uchwała nr XIV/211/2020 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2020

Burmistrz Miasta Tomasz Bujok wyjaśnił sprawy związane z termomodernizacją strażnicy 
w Jaworniku. Poinformował, że termomodernizacja która jest wyceniona w kosztorysie inwestorskim 
obejmuje zadania objęte termomodernizacją i dodatkowe,  nie wszystkie musimy realizować.  Stad tak 
wysoka kwota 1 mln 300tyś złotych. Następnie drobne autopoprawki przedstawił Skarbnik Miasta 
Damian Cieślar.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2020.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
PRZECIW (1)
Jan Szalbot

Uchwała nr XIV/212/2020 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
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c) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Janusz Podżorski

Uchwała nr XIV/213/2020 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

d) w sprawie utworzenia Klubu „Senior+” w Wiśle

Głosowano w sprawie:
w sprawie utworzenia Klubu „Senior+” w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIV/214/2020 stanowi załącznik nr 14 do protokołu

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 5 lat

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 5 lat. 

Wyniki głosowania
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIV/215/2020 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

f) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2021 środków 
stanowiących fundusz sołecki

Głosowano w sprawie:
w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2021 środków 
stanowiących fundusz sołecki. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Alicja Pilch

Uchwała nr XIV/216/2020 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

g) w sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 
nieruchomościach Gminy Wisła

Głosowano w sprawie:
w sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 
nieruchomościach Gminy Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot

Burmistrz odniósł się do komentarzy na temat tego terenu. Sprecyzował, że ten parking będzie 
tymczasowy, a docelowo po remoncie drogi wojewódzkiej teren zostanie utwardzony.
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Uchwała nr XIV/217/2020 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.
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h) 
 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020

Głosowano w sprawie:
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIV/218/2020 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

i) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIV/219/2020 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

j) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach 
i opłatach lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach 
i opłatach lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIV/220/2020 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

k) zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie Miasta 
Wisła

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie Miasta 
Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Sławomir Wantulok
Burmistrz podziękował za przyjęcie tej uchwały i poinformował, że w miesiącu lutym, najpóźniej 
w marcu planuje ogłosić kolejny nabór na wymianę źródeł ciepła.

Uchwała nr XIV/221/2020 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

PRZERWA 15 MINUTOWA W OBRADACH
9. 
Interpelacje i zapytania

Przewodniczący Rady Miasta Wisłą Janusz Podżorski zapytał, czy ktoś ma jakieś interpelacje 
i zapytania. Brak zapytań i interpelacji, przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.

10. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że w tym punkcie nic nie ma 
i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

11. Komunikaty i informacje.
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Przewodniczący Rady Miasta przypomniał o spotkaniu w poniedziałek 3 lutego o godz. 13tej 
w sprawie założeń do uchwały krajobrazowej, spotkanie będzie w ramach komisji wspólnych. 
Następnie poprosił o przygotowywanie się do składania oświadczeń majątkowych.
Radny Jan Szalbot przeczytał informację o współpracy partnerskiej pomiędzy Województwem 
Śląskim a Korporacją Mistrzów Kominiarskich Województwa Śląskiego a Beskidzkim Cechem 
Kominiarzy w celu realizacji działań na rzecz poprawy powietrza. Do tego odniósł się burmistrz 
i poprosił mieszkańców żeby nie zwlekać z wymianą źródeł  ciepła bo do końca 2021 roku należy 
wymienić źródła ciepła starsze niż 10 lat. Radny Jan Szalbot zapytał czy w związku  z tym miasto jest 
przygotowane do dofinansowania do wymiany. Burmistrz  poinformował, że gmina nie ma obowiązku 
dofinansować do wymiany źródeł ciepła, dofinansowanie ma tylko mobilizować do wymiany.

12. Wolne wnioski.

Radny Mirosław Wójcik zapytał burmistrza o termin wymiany eternitu znajdującego się na  ścianie 
budynku Urzędu Miejskiego w Wiśle. Burmistrz odparł, że na to zadanie gmina otrzymała 
dofinansowanie do termomodernizacji, było to składane w jednym wniosku razem 
z termomodernizacją strażnicy w Jaworniku. W pierwszej kolejności będzie  termomodernizacji 
strażnicy, a do końca przyszłego roku chce dokonać termomodernizacji budynku urzędu.
Drugie zapytanie Radnego Wójcika dotyczyło  projektu wspólnego parkingu  ze Spółdzielnią 
Mieszkaniową "Zacisze". Burmistrz przyznał, że jest problem z miejscami parkingowymi. Gmina 
najpierw chce uporządkować sprawy z termomodernizacją budynku a później zająć się parkingiem.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Obłaziec Monika Lipińska zapytała o miejsce parkingowe dla 
taksówek przy bunkrach, przy których nie parkują taksówki. Burmistrz odparł, że ten teren jest 
przewidziany dla taksówek, ale taksówkarzy nie interesuje to miejsce. Prawdopodobnie będzie trzeba 
zrobić tam parkomat i będą  trzy, cztery miejsca parkingowe   ogólnodostępne. Burmistrz 
poinformował, że analizuje teraz  system  do wprowadzenia karty mieszkańca, która  upoważniałaby 
do zatrzymywania się w miejscach wyodrębnionych dla mieszkańców w czasie tygodnia pracy,  ale to 
jeszcze  potrwa,  bo chce to powiązać z kartą lojalnościową.
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Jawornik Ewa Sitkiewicz podziękowała radnym za 
przychylenie się do termomodernizacji Strażnicy w Jaworniku, a na ręce burmistrza złożyła 
podziękowania dla urzędników którzy tak fantastycznie przygotowali projekt, dzięki czemu udało się 
uzyskać 85% dofinansowanie. Burmistrz podziękował za te słowa.
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Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Głębce Gabriela Szklarek Nawrocka  poinformowała, że 
13 lutego o godz. 16 odbędzie się kulig w Gościejowie organizowany przez Zarząd Osiedla Wisła 
Głębce i przez Koło Gospodyń  z Głębiec na który serdecznie zaprasza.

13. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący podziękował za udział w sesji i zamknął posiedzenie XIV Sesji Rady Miasta Wisła.

 
 

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła

Janusz Podżorski
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